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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA: 024-05/24-01/23  
  URBROJ: 2170-1-03-04-24-10 
  Rijeka, 29.04.2024. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 13. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
13. sjednica VMO Grbci održana je 29.04.2024. godine (ponedjeljak) s početkom u 17:30 sati 

u prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Katarina Matak Radoš, predsjednica VMO 

 Ivana Crnković, zamjenica predsjednice VMO  

 Vladimir Vuković, član VMO 

 Damir Mršić, član VMO 

 Zdenka Rački, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 12. sjednice VMO Grbci održane 20.03.2024. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Grbci, gđa. Katarina Matak Radoš i predložila slijedeći 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Usvajanje prijedloga malih komunalnih akcija – komunalnih prioriteta MO Grbci za 2025. 

godinu 
2. Početak priprema za realizaciju programskih aktivnosti Dani Mjesnog odbora, Sportski 

program i Birajmo najljepšu okućnicu 
3. Tekuća problematika 
4. Razno 

 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednica VMO Grbci, gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o potrebi davanja prijedloga malih 
komunalnih akcija – komunalnih prioriteta MO Grbci za 2025. godinu. Prijedlozi se šalju na obradu 
nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet a konačno usvajaju po njihovoj obradi 
sukladno raspoloživim financijskim sredstvima. Na osnovu svih prihvatljivih prijedloga i u okviru 
raspoloživih financijskih sredstava Vijeće MO Grbci sastavit će listu malih komunalnih akcija – 
komunalnih prioriteta za 2025. godinu koja će po konačnom usuglašavanju s Gradom činiti sastavni 
dio prijedloga Plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih odbora u 2025. 
godini. Plan usvaja Gradsko vijeće Grada Rijeke, u pravilu na sjednici koja se održava u mjesecu 
prosincu. 
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave vijećnici su jednoglasno odlučili da se kao prijedlozi malih 
komunalnih akcija – komunalnih prioriteta MO Grbci za 2025. godinu pošalju prijedlozi kako 
slijedi: 
 

Prijedlog 
redni 
broj 

Naziv 
Uris 

da/ne 

Prilog - 
zahtjev 
građana 

Ponavljanje 
zahtjeva iz 

kojih godina 
ili novi 

Napomena 

1. 

Nastavak (dovršetak) uređenja i 
opremanja novog parka za pse u 
Dražičkoj ulici sjeverozapadno 
od kućnog broja 36 

uris   
novi - 

nastavak na 
2024. godinu 

Nastavak na 
usvojenu stavku za 
2024. godinu, 
prijedlog Vijeća MO 

2. 

Prometno uređenje raskrižja 
horizontalnom i vertikalnom 
signalizacijom STOP - odvojak 
Ulice Sušačko kastavskog 
odreda kod kućnih brojeva 21 i 
27 

uris i 2 
fotografije 

  novi Prijedlog Vijeća MO 

3. 
Ličenje ograde u Primorskoj ulici 
uz parkiralište jugozapadno od 
kućnih brojeva 3A, 3B i 3C 

uris i 2 
fotografije 

  novi 
Prijedlog Vijeća MO 
na temelju upita 
građana 

4. 
Ličenje ograde u Ulici Sušačko 
kastavskog odreda preko puta 
kućnog broja 33 

uris i 1 
fotografija 

  novi Prijedlog Vijeća MO 

5. 

Sadnja novog stabla u Dražičkoj 
ulici uz parkiralište ispod 
košarkaškog igrališta preko puta 
kućnog broja 6 

uris i 1 
fotografija 

  novi Prijedlog Vijeća MO 

6. 

Sadnja novih stabala u 
Primorskoj ulici uz parkiralište 
jugozapadno od kućnih brojeva 
3A, 3B i 3C 

uris i 1 
fotografija 

  novi Prijedlog Vijeća MO 

7. 
Sanacija asfalta kolnika u Ulici 
Josipa Mohorića od kućnog broja 
58 do kućnog broja 74 

uris i 2 
fotografije 

  novi 
Prijedlog Vijeća MO 
na temelju upita 
građana 
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AD 2 
 
Vijećnici su razmotrili način i period (mjeseci lipanj, srpanj) održavanja programskih aktivnosti Dani 
Mjesnog odbora, Sportski program i Birajmo najljepšu okućnicu. 
 
Zaključak: Organizacijski detalji će se dogovoriti u hodu a programi će se organizirati i 
realizirati sukladno Programu rada i Financijskom planu VMO Grbci za 2024. godinu. 
 
AD 3 
 
3.1. Gđa. Matak Radoš s vijećnicima se ukratko osvrnula na održani Zbor građana koji je održan 3. 
travnja 2024. u velikoj dvorani MO Grbci na temu prometnog povezivanja naselja Srdoči i naselja Grbci 
planiranim spojem Ulice Tina Ujevića i Dražičke ulice. Na zboru je bilo prisutno 94 građana dok se 
pozvani predstavnici nadležnih upravnih odjela za komunalni sustav i promet te urbanizam, prostorno 
uređenje i graditeljstvo nisu odazvali iako je na ovu temu održan prethodni sastanak s pročelnicom 
Upravnog odjela za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo. Nakon izlaganja teme i rasprave 
pristupilo se glasovanju te je utvrđeno da su svi prisutni građani glasali jednoglasno protiv izgradnje 
planiranog spoja ulica Tina Ujevića i Dražičke. Donesen je zaključak kako Vijeće MO Grbci nastavlja 
oštro protivljenje planiranom spoju naselja Srdoči i naselja Grbci spojem ulica Tina Ujevića i Dražičke 
te se nastavlja zalaganje, iniciranje i rješavanje realizacije prometnice GSP 233. Od strane Vijeća MO 
Grbci putem peticije prikupljeni su potpisi građana protivljenju izgradnji ove spojne ceste.  
 
Zaključak: Nakon prikupljanja potpisa građana dopis na temu nastavka oštrog protivljenja MO 
Grbci spoju ulica Tina Ujevića i Dražičke s 415 potpisa građana dostavljen je 24. travnja 
Gradonačelniku Grada Rijeke te nadležnim upravnim odjelima za urbanizam, prostorno 
uređenje i graditeljstvo te komunalni sustav i promet. 
 
3.2. Vijećnici su primili na znanje zaprimljeni odgovor od strane Upravnog odjela za urbanizam, 
prostorno uređenje i graditeljstvo na temu upućene zamolbe za razmatranje povećanje stupnja 
sigurnosti u prometu Ulice Košićevac i rekonstrukciji iste. U zaprimljenom odgovoru uz kraće 
obrazloženje stoji kako se eventualna realizacija novih parkirnih mjesta uz ulicu može razmotriti u 
sklopu rekonstrukcije ulice, međutim ovisit će o prostorno-prometnim uvjetima koji će biti poznati 
prilikom izrade potrebne projektne dokumentacije za zahvat. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Na ovu temu zatražit će se 
dodatno obrazloženje i detaljnije informacije radi nastavka komunikacije na ovu temu. 
 
3.3. Gđa. Crnković preložila je da se ispita mogućnost izgradnje nedostajućeg dijela nogostupa u Ulici 
Marije Grbac, od spoja s Ulicom Košićevac u smjeru Srdoča. Radi se o jednosmjernom dijelu ceste 
bez nogostupa koji je ujedno i pješački put te ga školska djeca koriste za odlazak i povratak u/iz škole. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni s iznesenim prijedlogom. Mogućnosti realizacije novog 
nogostupa na navedenoj dionici ispitat će se s MO Srdoči i TD Rijeka plus iz sredstava 
redovnog održavanja. 
 
3.4. Gđa. Matak Radoš predložila je vijećnicima da se zatraži termin sastanka Gradonačelnika Grada 
Rijeke s vijećnicima MO na temu prometne i komunalne problematike naselja Grbci, rada Vijeća MO 
Grbci te suradnje s gradskim upravnim odjelima. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te su suglasni s prijedlogom.  
 
3.5. Gđa. Matak Radoš iznijela je prijedlog da se Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet uputi 
ideja-prijedlog da Grad Rijeka putem svojim mrežnih stranica i medija objavi informacije i poziv 
građanima na uređenje okućnica i zelenila kao što to svake godine čini primjerice Grad Crikvenica. 
Ovim informacijama i pozivom bilo bi vrlo korisno dodatno pozvati i potaknuti građane na brigu i 
uređenje okućnica i zelenila, pogotovo onog koje u proljetnim i ljetnim mjesecima izlazi na javnu 
površinu i ometa pješačku komunikaciju i smanjuje prometnu preglednost. 
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Zaključak: Vijećnici su suglasni s prijedlogom. Ideja-prijedlog dostavit će se nadležnom 
Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet na razmatranje i očitovanje. 
 
3.6. G. Vuković upoznao je vijećnike s uočenom problematikom prometnice – velikog nagiba ceste na 
spoju ulica Primorske i Vrhova, odnosno obližnje Ulice Šumci.   
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Ova problematika ispitat će se 
s nadležnim službama kako bi se zaprimile povratne informacije na ovu temu. 
 
3.7. Gđa. Matak Radoš upoznala je vijećnike sa stanjem na terenu i prijedlogu označavanja jednog 
novog parkirnog mjesta za osobe s invaliditetom u Ulici Marije Grbac kod k.br. 39, kao i da se ispita 
opravdanost – prometna situacija 2 obližnje postavljena prometna znaka zabrane zaustavljanja i 
parkiranja vozila u Ulici Marije Grbac, nesposredno uz spoj s Primorskom ulicom, kod k.br. 39. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te su suglasni s prijedlogom koji 
će se dostavit stručnim službama TD Rijeka plus i zatražiti dodatne informacije i očitovanje. 
 
3.8. Gđa. Matak Radoš ukratko je informirala vijećnike o stupanju u posjed gradskog zemljišta MO 
Grbci - površine, platoa iznad benzinske pumpe u Dražičkoj ulici  a sukladno sklopljenom Ugovoru o 
korištenju zemljišta bez naknade sklopljenog između Grada Rijeke kao vlasnika zemljišta i Mjesnog 
odbora Grbci kao korisnika zemljišta. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.9. Vijećnici su primili na znanje informacije od strane TD Rijeka plus kako je nakon izvođenja 
planiranih prioritetnih komunalnih radova na području MO Grbci u 2023. godini preostalo neutrošenih 
financijskih sredstava u iznosu od 4.186,55 EUR (s PDV-om). Od MO Grbci moli se dodatna-
zamjenska stavka radi utroška navedenih sredstava. 
 
Zaključak: Vijećnici su razmotrili dostavljeno te donijeli jednoglasan zaključak da se navedena 
financijska sredstva po komunalnim prioritetima za 2023. godinu u nadležnosti TD Rijeka plus 
utroše u radove uređenja površine u Ulici Marije Grbac preko puta k.br. 53. 
 
AD 4 
 
Vijećnici su primili na znanje dopis – informacije o održavanju sportskih susreta mjesnih odbora 
povodom obilježavanja Dana Svetog Vida. Sportski susreti u briškuli i trešeti, boćanju u potezanju 
konopa održat će se u nedjelju, 2. lipnja 2024. na sportskim terenima i boćalištu na Zametu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. MO Grbci organizirat će ekipe 
za sva 3 natjecanja sportskih susreta povodom Dana Sv. Vida.  
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18:30 sati.                                     Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
   Predsjednica VMO Grbci  
      Katarina Matak Radoš 

 


